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Teamsmøde 

 

Deltagere: Flemming Otvald Jensen, Martin Kirkhammer, Søren Studsgaard, Jørn Engvang, Peter Bo 
Olsen, Sofie Pihl. 
Afbud: Lisbeth Hansen 

Referent: Flemming Otvald Jensen 

 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af seneste referat 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Regnskab/budget 2023 
4. DIF årsmøde/DM ugen 
5. Judo/JJ årsmøder 
6. REP.møde 
7. Jubilæum 
8. Lønforhandlinger/sek 
9. Status strategier 
10. Nyt fra JJ og Judo 
11. Næste møde 
12. Evt. 

 

 

Emne/punkt Beskrivelse/beslutning Ansvarlig 

1. Godkendelse af seneste 
referat 

Godkendt.  

2. Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt.  

3. Regnskab/budget 2023 Regnskabet blev gennemgået. Efter budgettet er 
fastlagt i  december, vil som minimum det nævnte 
beløb være til rådighed for sektionerne. Det er vi sikre 
på. 

 

4. DIF årsmøde/DM ugen DIF årsmøde afholdt og formanden genvalgt. DM 
ugen springes over i 2023, og det forsøges igen med 
fornyet energi i Herning 2024. 

 

5. Judo/JJ årsmøder Årsmødet bliver afholdt i Idrættens Hus i Brøndby. 
Både JJ og Judo har deres materiale klar. Der er 
kommet et tilbud ind fra TRYG om en 
ulykkesforsikring (der inkluderer farlig sport). Forslag 
fremlægges på sektionernes årsmøder. Aftalen 
kræver minimum 50% tilslutning fra medlemmerne, 
og hvordan/om betaling skal inkluderes over 
licensbetalingen. 
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6. REP. møde Materialet er næsten klar. Der mangler kun fra 
Appeludvalget.  

 

7. Jubilæum Festen afholdes lørdag aften.  

8. Lønforhandlinger/sek Lønforhandlinger afholdt og ændringerne træder i 
kraft til juli 2023. MU-Samtaler er også blevet afholdt. 
Man har adskilt forhandling og samtaler fra hinanden. 

 

9. Status strategier Siden sidste HB møde har der været afholdt møde 
med Pernille fra DIF for en status. Møderækken er 
blevet ændret fremadrettet. 
Feedback er, at der måske er for mange procesmål, 
men at det alligevel ser fint ud. 
Workshop afholdt omkring kommunikationsstrategier, 
og der er blevet nedsat et kommunikationsudvalg. 
Der skal følges op på den analyse, der skal ligge til 
grund for alle de andre analyser i sporene. 
Lederuddannelserne er sat på pause indtil videre, da 
DIF kigger ind i det. 
En plan for, hvordan vi skal følge op efter 
sommerferien, skal prioriteres. 

 

10. Nyt fra JJ og Judo Ekstremt højt aktivitetsniveau i Judo den seneste tid 
med træningssamlinger og turneringer. 
Man har en forhåbning om at minimum 2 af 3 mulige 
kandidater kvalificerer sig til næste OL. 
Rekordmange forslag til Judo Danmarks årsmøde (11 
stk.). 
Der er arrangeret sommerlejr i JJ og VM er 
undervejs. Det opleves som om, at der er mere styr 
på talentudviklingen, end der har været hidtil. 

 

11. Næste møde 19-09-2023 kl. 17:30-19:30  

12. Evt. Status på ny DJU hjemmeside blev afgivet. Man 
håber på at have et færdigt resultat klar til årsmødet. 
Det er en udfordring at få deltagere til 
trænerkurserne. 
Der har været afholdt møde med jurist og vejleder fra 
DIF omkring krænkelsespolitik. Det skal overvejes, 
om man “bare” skal henvise til DIF’s politikker 
omkring dette. Det anbefales, at man laver en politik 
til medlemmerne og en til klubberne. Udkast bliver 
sendt til HB for kommentering og efterfølgende 
distribution. 

 

 


